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Министар одбране Драган Шутановац са сарадницима, боравио је у Врању, поводом 
обележавања Дана сећања на страдале у НАТО бомбардовању 1999. године. Он је у 
касарни „1300 каплара“ разговарао са породицама настрадалих припадника Војске, 
а потом је положио венац на Спомен обележје погинулим грађанима, припадни-
цима Војске и Министарства унутрашњих послова. Венце су положили и чланови 
породица настрадалих, руководство Града, Полицијске управе, БИА-е и борачких 
организација. У НАТО бомбардовању погинуле су 62 особе са територије Пчињског 
округа, од чега 34 цивила. Авиони НАТО Алијансе су гађали 78 циљева за 78 дана 
бомбардовања, са преко 1.100 пројектила. Министар Шутановац је посетио и ком-
панију „Јумко“ где је разговарао са руководством фабрике и обишао погон за 
производњу униформи за потребе Војске Србије.  
 

Обележена годишњица 
НАТО бомбардовања 

Месечник
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Зоран Најдић, отварање „Борине недеље“ 

Дејан Илић, Галерија Народног музеја 

Ивана Смиљанић      Награђени млади таленти 

Концерт Марчела - Трг Станише Стошића 

Светислав Басара Јасна Котеска, Никола Гелевски, Саша Илић 

Добитник награде „Борисав Станковић“ – Веселин Марковић 

М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а         В  р  а  њ  а 

   

 
Одељење комуналне 

инспекције 
издало је 97 налога, 10 
захтева за покретање 
прекршајног поступка, 

донело 29 решења, 
сачинило 45 записника 

са прегледа на лицу 
места и имало 13 

сведочења код органа 
за прекршаје. Налози 

су се углавном 
односили на уклањање 
огревног дрвета, песка 
и хаварисаних возила 
са јавних површина. 

Захтеви за покретање 
прекршајног поступка 

су издати због 
прекорачења радног 
времена, ванпијачне 

продаје и држања 
домаћих животиња. 

 
Грађевинска 

инспекција сачинила 
је 7 обавештења по 
поднетој писменој 
пријави, донела 6 

решења о обустави 
радова и решења о 

рушењу, 2 закључка о 
дозволи извршења, 
сачинила 4 жалбе 

другостепеног органа, 
и обавила 35 увиђаја 

на лицу места. 
 

Служба за заштиту 
животне средине 

извршила је 16 
инспекцијских 

прегледа, донела 10 
решења о налагању 

мера, 4 извршна 
решења, сачинила 10 
службених белешки, 
извршила анализу 

извештаја о мерењу 
електромагнетног 

зрачења и извештаја о 
контроли квалитета 

ваздуха... 
 

Служба зоохигијене 
имала је 20 

инспекцијских 
прегледа, 12 контрола 

извршења решења, 
донела 7 решења о 

отклањању 
недостатака, 1 захтев 

за покретање 
прекршајног поступка 
и 16 акција хватања 

паса луталица. 
 

Саобраћајна 
инспекција поднела 

је 4 захтева за 
покретање 

прекршајног поступка 
и донела 8 решења о 

инспекцијском 
прегледу возила. 

 
 

 

ВЕСТИ 

 

Овогодишња 45.“Борина недеља“ коју је организовао Град Врање приближила је укусе свих генерација, о чему 
сведочи велико интересовања Врањанаца, али и публике из других средина, за све догађаје уприличене у време 
одржавања манифестације. Намера организатора  да „Борина недеља“ постане регионална показала се 
исправном,  јер су посетиоци са неподељеном пажњом слушали, и еминетне књижевнике из Србије, али и Босне и 
Херцеговине и Македоније.Књижевност не познаје границе, а ствараоце попут Светислава Басаре, Сретена 
Угричића, Мирјане Ђурђевић, Енеса Куртовића, Милете Продановића, Дејана Илића, Ненада Величковића, Николе 
Гелевског, Саше Илића, Јасне Котеске и Љиљане Пешикан-Љуштановић, спојио је великан српске књижевности 
Борисав Станковић у чију се част већ 45 година организује „Борина недеља“. Ништа мање интересовање није 
било ни за перформансе, ликовне и музичке програме, несвојствене досадашњим „Бориним недељама“, чиме је 
Град Врање као организатор извршио више него успешну културну децентрализацију. Фигуративно речено 
„поход“ писаца на школе потврдио је озбиљну жељу организатора да лепа реч у директном контакту допре до 
садашњих генерација, и на тај начин отвори им нове видике. „Борина недеља“ завршена је доделом награде 
Веселину Марковићу за роман „Ми различити“.  
 

ОДРЖАНА 45. „БОРИНА НЕДЕЉА“ 
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Секретаријат за 
здравствену, 

социјалну, дечју и 
борачко инвалидску 
заштиту, избеглице 

и привремено 
расељена лица је 

исплатио инвалиднине 
по бившим савезним и 

републичким 
прописима, урадио 56 

обрачуна борачког 
додатка, 42 захтева за 
борачки додатак, 30 за 

признавање права 
војним инвалидима и 
учесницима НОР-а на 

месечно новчано 
примање, 27 за 

издавање уверења и 
имао 20 уноса у 

јединствену матичну 
евиденцију о 

корисницима права на 
материјално 
обезбеђење. 

 
 

ВЕСТИ 

03. март 2011. 

Усвојен Просторни план Града Врања 
 

 

На 25. седници Скупштине града, одборници су једногласно усвојили Просторни план Града Врања. Слободан 
Петровић, директор ЈП „Завод за урбанизам“, рекао је да је Врање добило просторни план након 24 године, 
истичући стратешки значај документа који, између осталог, дефинише нове привредне зоне, процес легализације 
објеката и процедуру издавања локацијских дозвола. Одговорни планер Марин Крешић из Београда рекао је да 
Просторни план представља „синтезу свих будућих развојних докумената града“.  О Просторном плану говорили 
су и остали чланови Тима који су учествовали у његовој изради: Већија Костић из Секретаријата за урбанизам 
Градске управе, Татјана Цветковић и Данијела Бандовић из „Завода за урбанизам“ и Евица Рајић, обрађивач 
стратешке процене утицаја Плана на животну средину.  У име руководства Града, одборницима се обратио и 
градоначелник Врања Мирољуб Стојчић, који је рекао да „Просторни план Града Врања отвара нову епоху у 
развоју локалне заједнице“.  Одборници су усвојили и Предлог одлуке о измени и допуни одлука којима су 
утврђене новчане казне за прекршаје, Предлог одлуке о измени и допуни Одлуке о оснивању Јавне установе – 
Позориште „Бора Станковић“ у Врању, Предлог одлуке о измени и допуни Одлуке о оснивању Јавне установе – 
Народни музеј у Врању и Предлог одлуке о измени и допуни Одлуке о оснивању Јавне установе – Историјски 
архив „31. јануар“ у Врању, Предлоге кадровских решења у школским, управним и надзорним одборима, као и 
Предлог о именовању чланова Комисије за решавање притужби на рад Комуналне полиције.  
 
 

02. март 2011. 

Потписан Уговор о начину коришћења 
и одржавања мини пич терена 

 На пријему у Министарству омладине и спорта у Београду, потписан је Уговор о начину 
коришћења и одржавања мини пич терена. Према речима помоћника градоначелника 
Драгана Јањића, између осталог, на састанку су договорени и детаљи о наставку успешне 
сарадње Града Врања и Министарства омладине и спорта. Јањић је рекао да је у Врању мини 
пич терен, вредности око 5 милиона динара, добила основна школа „Вук Караџић“. 
Министарство омладине и спорта, заједно са партнерима Владом Краљевине Норвешке и 
Фудбалским савезом Србије, успешно је реализовало пројекат изградње мини пич терена за 
младе, у оквиру којег су терене са вештачком травом добиле 52 локалне заједнице у Србији. 
Свечаном потписивању Уговора присуствовали су министарка омладине и спорта Снежана 
Самарџић Марковић,  државни секретари у Министарству омладине и спорта Славиша 
Златановић и Ивана Ковачевић, председник ФСС Томислав Караџић и Први секретар 
Амбасаде Краљевине Норвешке Јоргес Кран.  

 

Секретаријат 
комунaлне полиције 
је имао 87 упозорења, 
108 усмених наређења, 
43 провере идентитета, 

1 акцидентну 
ситуацију, 3 

обавештења и сачинио 
21 службену белешку. 

ВЕСТИ 

 

ВЕСТИ 

Просветна 
инспекција је                 

вршила контролу 
поступања установа у 
погледу спровођења 

закона и других 
прописа у области 

образовања и 
васпитања и општих 

аката, контролу 
обезбеђивања заштите 

детета, ученика и 
запослених од 

дискриминације, 
насиља, злостављања 

и занемаривања. 
 

На 77. седници Градског већа утврђен је Предлог Програма уређивања грађевинског 
земљишта у јавној својини  у 2011. години за градску општину Врањска Бања. Градско веће 
предложило је да средства, која буду приходована од легализације објеката на територији 
градске општине Врањска Бања, буду усмерена у реализацију допунског програма уређења 
грађевинског земљишта и изградњу комуналне инфраструктуре на територији ове општине. 
Такође, Градско веће предложило је да средствима, у износу од 800.000 динара, која су  у  
Нацрту Програма била предвиђена за изградњу система видео надзора, треба уредити 
пешачку стазу, од центра Врањске Бање према Железничкој станици. 

 

01. март 2011. 

Одржана 77. седница Градског већа 
 

 

ВЕСТИ 

Служба за јавне 
набавке склопила је 
уговор са Историјским 
архивом „31.јануар“ за 

дигитализацију и 
копирање црквених 
књига за подручје 

града Врања и 
општина Гњилане, 

Ново Брдо, Косовска 
Каменица и Витина. 
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Град Врање конкурисао је у оквиру ДИЛС Програма Министарства просвете, пројектом 
„Образовна инклузија Рома“, који има за циљ интеграцију ученика ромске националне 
мањине у образовни систем Републике Србије. Према речима члана Градског већа Небојше 
Селистаревића, Град Врање је повезао надлежне институције попут Секретаријата за 
образовање, Предшколске установе и основних и средњих школа, како би се успоставио 
ефикасан механизам унапређења положаја ромских ученика и њихових резултата. 
Селистаревић истиче да је укупна вредност пројекта 34.850 еура и трајаће годину дана, до 
априла 2012. године.  

 

Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић потписао је у Министарству за национални 
инвестициони план Уговор о извођењу радова на рехабилитацији пута Р-239, деоница 
Љубата – Крива Феја дужине 3.243м, укупне вредности 22.5 милиона динара. Према 
речима помоћника градоначелника Драгана Јањића, на тендеру који је расписан од стране 
Министарства за национални инвестициони план, за извођача радова изабрано је 
предузеће „МД ГИТ“ из Ниша које је имало најбољу понуду.   

 

У организацији средње Медицинске школе, уз подршку осталих средњих школа, 
Канцеларије за младе и Омладинског савеза Града Врања, у просторијама Омладинског 
културног центра одржана je хуманитарна журка под слоганом „Happiness for everyone“. Сав 
приход од продатих карата био је намењен деци из Прихватилишта и Прихватне станице 
Центра за развој локалних услуга социјалне заштите. Иницијативу су подржали и предузећа 
„Кондива“, „Би Вода“ и „Фабрика хлеба и млека“ Врање.  

 

Од почетка 2011.године, заштитница грађана града Врања Маја Јовановић, примила је 34 
притужбе грађана и грађанки, а пружила је и 21 усмени правни савет и упут надлежним 
институцијама.  Од укупног броја притужби, за 11 су покренути поступци пред заштитником 
грађана, јер је било елемената који указују на непоштовање права грађана, загарантованих 
законима, европским стандардима, као и одлукама и актима донетим на локалном нивоу. У 3 
случаја, која су покренута у 2011. години, поступак пред заштитницом грађана је окончан у 
кратком року, а странкама је проблем решен.  „Када говоримо о органима и службама на чији 
рад се односе притужбе које су процесуиране пред заштитником грађана, као и оне које су 
још увек у фази испитивања, највећи број њих се односи на рад и поступање Секретаријата 
за урбанизам и имовинско-правне послове, с обзиром да је за само 2 месеца било 6 притужби 
на рад и поступање поменутог Секретаријата“, каже Маја Јовановић. 

М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
  

ВЕСТИ 

 
Одсек друштвене 

бриге о деци  
примио је 365 

захтева за 
остваривање права 

на д.д, 75 захтева за 
остваривање права 

на родитељски 
додатак, обавио 202 
стручнe консултацијe 

у вези накнаде 
зараде за породиље, 

обавио 242 
консултацијe са 

странкама у погледу 
остваривања 

материјалних права и 
ликвидирао 415 

спискова. Урађено је 
и 457 решењa о 
праву на дечји 

додатак.  
 

ВЕСТИ 

04. март 2011. 

Нова знања из области  
енергетске ефикасности 

 Централно европски форум за развој (ЦЕДЕФ), експертска организација фокусирана на 
енергетски сектор и енергетску ефикасност, под покровитељством Министарства рударства 
и енергетике Републике Србије, у сарадњи са УНДП Хрватске и компанијом РЕХАУ, 
организовала је студијско путовање за десет енергетских менаџера из локалних 
самоуправа Републике Србије у Осијек у Хрватској. Они су били у прилици да усаврше 
знања и стандарде из области енергетске ефикасности који се примењују у земљама у 
окружењу. Енергетски менаџери су учествовали и у пројекту едукације за енергетске 
саветнике на локалном нивоу који је организовао УНДП. Едукацији у Осијеку присуствовао 
је и Срђан Станковић из Службе за јавне набавке Градске управе Врање.  

 

 
Служба правне 

помоћи урадила је 
30 захтева, 33 

уговора, 6 жалби, 13 
тужби, 10 

овлашћења, 5 
приговора, 4 

предлога, 2 поднеска 
и пружила 205 

савета. 
 

 
Стручна служба за 

скупштинске 
послове 

 
Одржане су следеће 

седнице: 
30. седница Комисије 

за мандатно-
имунитетска и 

административна 
питања, 22. седница 

Савета за буџет и 
финансије, 18. 

седница Савета за 
привреду и 

саобраћај, 25. 
седница Савета за 

урбанизам и 
комунално-стамбене 

делатности и 24. 
седница Комисије за 

прописе. 

ВЕСТИ 

04. март 2011. 

„Образовна инклузија Рома“ 
 

08. март 2011. 

Потписан уговор вредан 22.5 мил. 
 

09. март 2011. 

„Happiness for everyone“ 
 

11. март 2011. 

34 притужбе заштитници грађана 
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У организацији Града Врања и Центра за развој 
Јабланичког и Пчињског округа, одржана је 
обука за Службенике за јавне набавке, којој су 
присуствовали представници локалних само-
управа и јавних предузећа са подручја Пчињског 
округа. У оквиру обуке, било је речи о законо-
давном и институционалном оквиру јавних 
набавки у Републици Србији, поступцима јавне 
набавке, као и о електронском оглашавању на 
порталу Управе за јавне набавке. По завршетку 
обуке, сви полазници ће добити сертификате 
како би положили стручни испит за Службенике 
за јавне набавке. О поступцима јавних набавки 
говорили су представници МНГ Центра за развој 
људских ресурса из Београда.  
 

 

 

 

 

Град Врање прошао је прву фазу административне провере приспеле документације за 
пројекат „Изградња моста на Луковској реци у селу Тибужде“, на основу позива за 
финансирање општинских инфраструктурних пројеката, у оквиру Програма ПРОГРЕС. Према 
речима помоћника градоначелника Бобана Станковића, Град Врање испунио је тражене  
услове који се тичу исправности пројектних образаца, изјаве подносиоца пројекта, изјаве о 
партнерству и логичког оквира пројекта. 

 

 М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
  

Prema uputstvu Ministarstva 
unutrašnjih poslova Republike 
Srbije, Opštinska uprava je 
obezbedila tehničke uslove za 
rad sa elektronskim ličnim 
kartama u Uslužnom centru. U 
toku je opremanje i ostalih 
službi u Opštinskoj upravi za 
rad sa novim ličnim kartama. 

 
ВОДОВОД 

         

 

 
Екипе ЈП”Водовод” 
биле су ангажоване 

на санацији хаварија 
на водоводној мрежи 

у улицама: Ђуре 
Салаја, Пере 
Мачкатовца, 

Илинденскa, Коце 
Рацина, 4. јули,  
Радних бригада, 

Меше Салимовића и 
Марије Бурсаћ, на 

реконструкцији 
водоводне мреже у 

улици 
Кајмакчаланској, на 
санацији хаварије на 
уличном вентилу у 
насељу Грамађе у 
Врањској Бањи, на 
прикључном воду у 

насељу испод 
аутопута и на 

чишћењу 
канализационе мреже 
у више од двадесет 

улица. 
 

 

ВЕСТИ 
15. март 2011. 

Презентација идејних решења за 
уређење централне пешачке зоне 

 У малој сали Скупштине града одржана је презентација пет идејних решења за 
урбанистичко – архитектонско уређење централне пешачке зоне. Драган Стојковић, 
директор „Дирекције за развој и изградњу Града Врања“ рекао је да ће главни пројекат 
бити израђен крајем лета и обухватиће простор од око 11.000м2, од Старе поште до 
зграде Начелства. Слободан Петровић, директор „Завода за урбанизам“ презентовао је 
присутнима пет идејних решења која подразумевају просторно, саобраћајно и 
архитектонско уређење градске зоне. Петровић је истакао и да ће бити формиран Тим 
стручњака који ће сублимирати свих пет радова и предложити најбоље идејно решење. 
„У овом тиму ће бити људи из надлежних градских служби и секретаријата“, рекао је 
Петровић. Презентацији су присуствовали представници руководства Града, Градске 
управе, „Дирекције“, „Водовода“, „Завода за урбанизам“ и „Телекома“.  

 
16. март 2011. 

Врање добија рециклажно двориште 
вредно 300.000 еура 

 Град Врање конкурисао је у оквиру Програма ПРОГРЕС за 
финансирање пројектно-техничке документације за 
изградњу рециклажног дворишта. „Један од партнера на 
имплементацији пројекта је и Министарство животне 
средине и просторног планирања, које је обезбедило 
типска идејна решења и које ће преко Еко Фонда 
финансирати реализацију пројекта у висини од 300.000 
еура“, рекао је у изјави за званичан сајт Града Врања 
заменик градоначелника др Игор Андонов. Он истиче да је 
локална самоуправа обезбедила земљиште и комплетну 
инфраструктуру и сврстала се у групу од 15 градова и 
општина који ће добити рециклажна дворишта. „Сматрали 
смо да је добро да објединимо систем третирања отпада 
тако да смо рециклажно двориште лоцирали поред 
санитарне депоније Метерис“, закључио је Андонов.  
 

ВЕСТИ 

 
ДИРЕКЦИЈА 

 
Настављени су 

радови на уређењу 
тротоара бехатон 
плочама у улици 

Београдској у дужини 
од 230 метара. У 
улици Војводе 

Мишића завршено је 
асфалтирање 

тротоара у дужини од 
280 метара, а у улици 

Кајмакчаланској, 
изведени су сви 

припремни радови и 
следи асфалтирање. 

По налогу 
ЈП“Водовод“ изведени 

су радови на 
чишћењу свих 

сливника 
атмосферске 

инсталације у граду. 
 

16. март 2011. 

Пројекат „Изградња моста на Луковској 
реци у селу Тибужде“ прошао прву фазу 

 

17. март 2011. 

Обука за Службенике за јавне набавке 
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17. март 2011. 

Изабрани већници Већа градске 
општине Врањска Бања 

 

На 26. седници Скупштине Града Врања, већином гласова, изабрани су први чланови Већа 
градске општине Врањске Бања. Нови већници градске општине Врањске Бања, који су 
положили и свечану заклетву, су: Булатовић Славиша, дипл. правник из Врањске Бање, 
Демировић Селистар, музичар из Врањске Бање, Ђорђевић Момчило, инжењер заштите на 
раду из Врањске Бање, Ђорђевић Новица, машински инжењер из Врањске Бање, Јоксић др 
Александар, доктор стоматологије из Врањске Бање, Марковић Горан, дипл. економиста из 
Корбевца, Миленковић Предраг, главни мед. техничар из Врањске Бање, Милосављевић др 
Зоран, доктор из Врањске Бање, Рамић Денис, музичар из Врањске Бање, Сотировић др 
Славица, доктор из Врањске Бање, Стојилковић Срђан, конструктор-техничар из Врањске 
Бање, Христић Братислав, професор разредне наставе из Врањске Бање, и Цветковић 
Светлана, дипл. правник из Врањске Бање. На конститутивној седници одржаној 21. марта 
изабран је и први председник градске општине Врањске Бања, а то је др Славица 
Сотировић. Њен заменик биће Предраг Миленковић.  
Одборници су на седници усвојили и Комунални програм „Дирекције за развој и изградњу 
Града Врања“, у висини од 290 милиона динара. Програм обухвата одржавање јавне 
расвете, одржавање и изградњу саобраћајница, одржавање пружних прелаза и изградњу 
комуналних и објеката од општег интереса. Говорећи о Програму, градоначелник Мирољуб 
Стојчић је рекао да је он везан за буџетски оквир и у потпуности у кохезији са потребама 
грађана. Усвојен је и Комунални програм „Управе Бање“ за 2011. годину, предлози 
програма рада ЈУ: Центар за социјални рад, Центар за развој локалних услуга социјалне 
заштите, Позориште „Бора Станковић“, Библиотека „Бора Станковић“, Народни музеј, 
Народни универзитет, Историјски архив „31. јануар“, Туристичка организација града Врања 
и Спортска хала, Предлог текста Уговора о обављању комуналних делатности у области 
производње и дистрибуције воде, пречишћавања и одвођења отпадних и атмосферских 
вода на подручју града Врања, Предлог одлуке о ангажовању ревизора за завршни рачун 
буџета града Врања за 2010. годину, Предлог одлуке о изради Плана детаљне регулације 
централне зоне  Скијалишта  Бесна Кобила, Предлог одлуке о оснивању Јавне установе 
„Школа анимираног филма“ у Врању, Предлог одлуке о измени и допуни Одлуке о 
оснивању Јавне установе – Народни универзитет у Врању, Предлог одлуке  о измени 
Одлуке о оснивању  Јавне установе – Центар за социјални рад у Врању, Предлог одлуке о 
измени Одлуке о оснивању Јавне установе – Центар за развој локалних услуга  социјалне 
заштите у Врању, Предлог одлуке о измени Одлуке о  јавним и некатегорисаним путевима 
на територији града Врања, Одлука о измени Одлуке о униформи и ознакама комуналних 
полицајаца града Врања, Предлог решења о именовању привремених органа – Управног и 
Надзорног одбора Јавне установе – Школа анимираног филма у Врању и Предлог решења о 
измени Решења о именовању чланова школских одбора у средњим школама  на територији 
града Врања.  За новог директора Јавног предузећа „Скијалиште Бесна Кобила“ именован 
је Драган Јањић, досадашњи помоћник градоначелника за реализацију пројеката НИП-а.  
 

ВЕСТИ 

БИБЛИОТЕКА 

 
У Америчком кутку 
одржане су следеће 
пројекције филмова: 
„Једна жена, један 
глас“, „Опчињена“, 

„Биографија: Еленор 
Рузвелт“, „Ребека“, 

„Биографија: Амелија 
Ерхарт“, „Опсесија“, 
„Биографија: Ненси 
Реган“, „Откуп“... 

Одржана су и 
предавања: Брук 

Рикер: „Како 
написати успешан      

e mail на енглеском 
језику“, предавање 

Памеле Крид: 
„Заштита животне 

средине“ и Лоре Дал, 
професорке са 
Универзитета у 

Њујорку: Sojourner 
Truth: Митови и 

сећања“... 
 

 
 

 

 

ВЕСТИ 

Министарство омладине и спорта одобрило је средства у висини од 7 милиона динара за 
реализацију пројекта „Изградња отворених спортских терена у Гимназији „Бора 
Станковић“ у Врању“. Према речима помоћника градоначелника Драгана Јањића, реч је о 
потпуној ревитализацији постојећих и изградњи нових капацитета, који ће после више 
година, бити оспособљени за спортско-рекреативне активности.  

 

18. март 2011. 

7 милиона за спортске терене  
код Гимназије 

 

 
НАРОДНИ 

УНИВЕРЗИТЕТ 

       
У организацији 

Народног 
универзитета, а под 
покровитељством 

града Врања 
организована је 

смотра рецитатора 
"Песниче народа 

мог". 
Традиционално по 

осми пут организован 
је салон књига и 

четрнаеста изложба 
радова полазника 

ликовне радионице. 
 

 
 
 

 

УПРАВА БАЊЕ 

 
Радници ЈП“Управа 

Бање“ били су 
ангажовани на 
чишћењу реке 

Бањштице, 
подрезивању 

кестена, чишћењу 
дупле траке, 

сређивању парка.... 

ВЕСТИ 



М е с е ч н и к  г р а д а  В р а њ а

7 7 

М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

ЦЕНТАР ЗА 
СОЦИЈАЛНИ РАД 

 
Центар за социјални 

рад извршио је 
исплату материјалног 
обезбеђења, исплату 
туђе неге и помоћи и 

накнаду за рад 
хранитеља са 
припадајућим 

доприносима за 
месец јануар. Такође 
је исплатио накнаде 
трошкова превоза за 
дете из хранитељске 

породице које се 
школује у месту ван 
места пребивалишта 
и средстава за личне 
потребе корисника, 
који су смештени у 

хранитељским 
породицама и 

установа социјалне 
заштите. 

 
 
 

 

ВЕСТИ 
 

Заменица директора мисије УСАИД-а у Србији Мерилин Шмит са 
сарадницима боравила је у Врању где је разговарала са градоначелником 
Мирољубом Стојчићем. На састанку је било речи о економској и 
привредној ситуацији у Пчињском округу, повраћају имовине локалним 
самоуправама, као и о наставку радова на Коридору 10. Потом је у 
просторијама Канцеларије за младе у Врању, потписан споразум између 
Града Врања и УСАИД-а којим су дефинисани услови под којима ће ДАИ, 
Град Врање, али и општине Прешево и Бујановац, сарађивати на 
пружању заједничке подршке групи малих предузетника. Како је 
Споразумом предвиђено, НВО „Хелп“, и локалне самоуправе ће 
обезбедити неповратна средства за шест младих предузетника, а ДАИ ће 
обезбедити средства за спровођење пословних обука за 157 
предузетника и стручне обуке за око 60 предузетника који су већ добили 
средства. 

22. март 2011. 

Потписан Споразум са УСАИД-ом 
 

ВЕСТИ 

 
ПОЗОРИШТЕ 

 
У Позоришту „Бора 

Станковић“, одигране 
су следеће 

представе:  „Made in 
hollywood“, “Сузе су 
ОК”,  “Стари дани”, 

„Народни посланик“ и 
представе за децу  

„Гордана међу 
индијанцима“, 
„Црвенкапа“, 

„Аладинова чаробна 
лампа“, „Лепотица и 
звер“ и „Принцезине 

сузе“. 
 
 
 

 
НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
У Галерији Народног 
музеја Врањанци су 
били у прилици да 
погледају изложбу 
под називом „Мала 

графика ниског 
графичког круга“.  

 

У великој сали Скупштине Града одржан је пред-тендерски састанак 
поводом предстојеће изградње Коридора 10, аутопута Е75, Ниш – граница 
са БЈРМ, на деоницама Грабовница-Грделица и Владичин Хан – Доњи 
Нерадовац. Говорећи о пројекту, градоначелник Врања Мирољуб Стојчић је 
рекао да се ради о „највећој инвестицији икада реализованој на југу 
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„Коридора Србије“ Горан Петровић и заменик председника Скупштине 
предузећа Ненад Иванишевић говорили су о техничким детаљима пројекта, 
активностима предузећа и тендерској процедури. Иванишевић је истакао да 
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начину финансирања и планираној динамици извођења радова. Потом је 
организован и обилазак трасе Доњи Нерадовац - Суви Дол – Превалац - 
Владичин Хан. Презентацији су присуствовали руководство Града, 
„Коридора Србије“, „Електродистрибуције“, пројектаната, Полицијске 
управе, Градске управе, Катастра и градских јавних предузећа.  
 

22. март 2011. 

Тендер за трасу „Коридора 10“ у априлу 
 

25. март 2011. 

Почиње реализација  
Програма „Exchange 3“ 

 

ВЕСТИ 
 

 

 

У оквиру Програма „Exchange 3“, у Београду је потписан Уговор о реализацији пројекта E-
uprava.vranje.rs – достизање стандарда информационог друштва“. На церемонији 
потписивања Уговора говорили су потпредседник Владе Србије за европске интеграције 
Божидар Ђелић, шеф делегације ЕУ у Србији Венсан Дежер и Саша Пауновић, председник 
Сталне конференције градова и општина. Према речима помоћника градоначелника Бобана 
Станковића, пројекат предвиђа набавку и уградњу „серверске собе“, инсталирање ДМС 
система и повезивање 15 месних заједница са централним системом, како би грађани брже 
и лакше остваривали своја права. Укупна вредност пројекта је 164.000 еура. Уговор је 
потписао градоначелник Врања Мирољуб Стојчић. Иначе, поред „Exchange-а 3“, Град 
Врање је учествовао и у „Exchange-у 1“ и „Exchange-у 2“, пројектима Инфоцентар и 
Стратегија одрживог развоја Града Врања.  
 

У Пчињском округу боравилс је група од 35 домаћих и страних новинара. У групи су били акредитовани новинари писаних и 
електронских медија из Немачке, Велике Британије, Француске, Италије, Аустрије, Грчке, Шпаније, Турске, Русије, Бугарске и 
Канцеларије за медије Мисије ОЕБС, домаћих информативних кућа РТС-а, Б 92, Прве, Танјуга, Бете, Политике, Блица, 
Вечерњих новости и представници Извршног одбора НУНС-а и Медија центра из Београда. У сали Начелства организован је 
пријем за новинаре којима се најпре обратио начелник Пчињског округа Будимир Михајловић, који је говорио о привредној и 
економској ситуацији на југу Србије. Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић је присутне упознао са историјом и културним 
наслеђем Врања, као и са реализованим пројектима и капиталним инвестицијама реализованим у сарадњи са домаћим и 
страним партнерима.  Заменик градоначелника др Игор Андонов и председник Скупштине др Слободан Стаменковић су 
говорили о туристичким потенцијалима Врања и о томе како функционише мултистраначка локална Скупштина. Потом су 
представници руководства Града одговарали на питања новинара који су се интересовали о међуетничким односима на југу 
Србије, проблемима приватизованих фирми, економији, привреди и сл.   
 

25. март 2011. 

35 новинара у посети Врању 
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М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а  

Лепомир Савић, 
Завод за информациони систем 

Одржавање рачунарске и 
телекомуникационе опреме 

1. Колико дуго радите у Градској управи? 
У Градској управи радим 4 годинe. 
 
2. Који је Ваш основни мото у раду? 
Првенствено рад, одговорност, жеља за усавршавањем 
 и  стицањем нових знања. 

 
3. Који Вам је тренутак био најтежи у досадашњем  
раду? 
До  сада их није било. 
 
4.  Најлепши? 
По мени сваки успешно одрађен посао. 
 
5. Какав је положај запослених у градској администрацији? 
Не много различит у односу на друге ресоре. 
 
6.   Колика су Вам месечна примања? 
Зависи. Ако гледамо  из угла оних који нису у радном односу - довољна, а ако посматамо из угла оних других који се 
финансирају из буџета  - недовољна. 

7.   Шта још треба урадити како би рад 
Градске управе био ефикаснији? 
Учити од искуснијих и примењивати нова сазнања у пракси. 
 

ЉУДИ 

 
 

 
СПОРТСКА ХАЛА 

 
У Спортској хали у Врању, одигране су 

следеће утакмице: 
 

МОК "Младост"- МОК "Врање" (1:3) 
ЖОК "Врање"- ЖОК "АС" (3:2) 

КМФ" Врање" - КМФ "Крчагово" (8:2) 
ОК "Младост" - ОК "Црнокоса" (2:3) 

КК "Југ" - КК "Пирот" (79:75) 
ОК "Врање"- ОК "Књажевац" (1:3) 
ЖОК "Врање"- ЖОК "Панда" (0:3) 

ЖОК "Врање"- ЖОК "Куршумлија" (3:1) 
ОК "Младост" -ОК "Сурдулица" (3:0) 
ОК "СФС Борац" - ОК "Врање" (3:2) 

ОК "Врање 2" - ОК "Сурдулица" (3:0) 
ЖОК "Врање" - ЖОК "Мајданпек"(3:0) 

КМФ "Врање"-КМФ "Нови Београд" (3:3) 
РК "Врање" - РК "Динамо" (30:27) 
МОК "Врање"-МОК "Радан" (1:3) 
КК "Југ"-КК "Еко баскет" (79:83) 

ЖОК "Врање" и ЖОК "Пуста река" (0:3) 
ОК "Младост" - ОК "Владичин Хан" (3:1) 

КМФ "Врање"- КМФ "Летећи Холанђанин" (9:3) 
ОК“Морава“ – ОК“Врање“ (0:3) 
ОК“Ђердап“-ОК“Врање“ (3:0) 

 
 

 

СПОРТ 

 
Одбојкашки Савез Србије доделио је граду Врању, 

Спортском савезу града и Одбојкашком клубу Врања 
организацију полуфиналног турнира који је одржан 

почетком априла у Спортској хали у Врању. Поред домаће 
екипе на турниру учествовале си у екипе: ОК“Ниш“, 

ОК“Црвена звезда“ и ОК“Пролетер“. 
 

 
 

 

Кадети ОК“Врање“ прваци 
међуокружне лиге  
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